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Zápis  
Zápis z 18. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba, konaného dne 9.11.2021 od 
16.00 hodin v konferenčním sále NA2 v Univerzitní Aule Vysoké školy báňské – Technické 

univerzity Ostrava, ul. 17. listopadu, Ostrava-Poruba 
 
Přítomno v době zahájení: 36 členů ZMOb Poruba 
 
Omluveno: 5 členů ZMOb Poruba /p. Klemens, p. Valder Jakubcová, Ing. Knop, Ing. Michalec, 
                   Ing. Nespěšný/ 
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Marie Navrátilová, p. Ladislav Rumánek. 
 
Zasedání zastupitelstva zahájila a řídila starostka městského obvodu Poruba Ing. Lucie Baránková 
Vilamová, Ph.D. 
 
p. starostka - dobré odpoledne, dámy a pánové, vážení členové zastupitelstva, vážení hosté, dovolte, abych 
vás přivítala a tím zároveň zahájila osmnácté zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba. Je 16 
hodin a 5 minut, prosím, abyste se přihlásili do hlasovacího systému, pokud jste tak ještě neučinili. Prosím 
také všechny zde přítomné v sále, aby v souladu s aktuálními opatřeními proti šíření nemoci covid-19 po 
celou dobu konání zasedání používali respirátor, respektive, aby měli zakrytá ústa a nos.  
Vážení členové zastupitelstva, minulý týden jsme si vyzkoušeli nový systém on-line hlasování, abychom 
případně doladili vzniklé problémy či nedostatky. Tak teď mi tady hlásí paní Starečková, že potřebujeme 
chviličku pro čipování, nicméně já doufám, že než dojdeme k hlasování, tak to bude připraveno, takže budu 
pokračovat dále v tom úvodním textu. Vzhledem k narůstajícímu počtu nakažených koronavirem bych vás, 
zde přítomné zastupitele, požádala o procedurální hlasování o tom, aby se dnešní zasedání zastupitelstva 
uskutečnilo on-line, respektive kombinovanou formou. Všem zastupitelům, kteří se mi s předstihem 
omlouvali, a to byli popořadě páni zastupitelé Klemens, Gajdáček, paní Valder Jakubcová, paní 
Murzynová, pan Knop a pan Michalec, bylo nabídnuto připojení k hlasování na dálku. Zájem o on-line 
připojení projevili pouze paní Veronika Murzynová a pan Gajdáček, ti by také měli být na dálku připojení. 
Já se ptám, zdali k tomuto návrhu má někdo nějaké připomínky, či dotazy. Tak nikdo se nám nehlásí, tak 
bychom přistoupili k tomuto procedurálnímu hlasování. Takže, prosím, abychom hlasovali /35 hlasů pro/. 
Děkuji, bylo tedy schváleno, že dnešní zasedání se uskuteční on-line, respektive v kombinované formě. 
Prosím, aby nám byla promítnuta obrazovka prostředí Teams a zároveň zastupitelé, kteří tady dneska jsou 
připojeni na dálku. Vidím pana Gajdáčka  a druhá by měla být paní Veronika Murzynová, doufám, že tam 
také je. Děkuji, zase můžeme skrýt a já poprosím obrazovku s počty zastupitelů. Přítomno je teda v tuto 
chvíli 36 zastupitelů, omluveno je 6 s tím, že distančně  jsou připojeni 2 a hlásí nám to chybu u pana 
Kubína, je to tak?, tak a pan Dedek, který hlásil pozdní příchod, už je tady, takže to je v pořádku a dokud 
nebudete moct hlasovat pane Kubíne, tak se vás budeme ptát ústně  a dáme to vždycky do zápisu, aby bylo 
všem pravidlům učiněno za dost. 
/v této chvíli přítomno 38 členů, 2 připojeni on-line, 5 členů omluveno/. 
 
Vážení členové zastupitelstva, program a materiály, které budeme dnes projednávat, máme na 
elektronickém úložišti. Na úložišti je rovněž informativní zpráva o činnosti starostky, odborů, útvarů úřadu 
městského obvodu Poruba a Centra sociálních služeb Poruba. Dále jsou tam dopisy, které byly od občanů 
adresované zastupitelům či odpovědi vedení městského obvodu Poruba na dotazy z minulého jednání 
zastupitelstva. Dále upozorňuji, že dnes byl na úložiště doplněn také informativní materiál týkající se 
investičních akcí statutárního města Ostrava na území městského obvodu, který pro nás zpracovala paní 
náměstkyně Mgr. Bajgarová a tento dopis jste obdrželi také v tištěné podobě na stůl. Anonymizované 
materiály pro občany byly zveřejněny na webových stránkách. Znovu tedy se dívám, že je přítomno 38 
zastupitelů, distančně připojeni 2 a omluveno 5, tzn. že konstatuji, že dnešní zasedání je usnášení schopné. 
Nyní můžeme přistoupit ke schválení programu dnešního zastupitelstva.  
 
Program:  

 
01. Zahájení  
02. Informace o činnosti orgánů obce  
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Zápis  
03. Diskuze občanů  
04. Materiál č. 1 -  Kontrola dodržování právních předpisů a vnitřních norem Úřadu městského obvodu 

Poruba při zadávání veřejných zakázek malého rozsahu s předpokládanou hodnotou plnění v rozmezí 
od 50.000,-Kč do 300.000,-Kč za období od 1.1.2020 do 31.12.2020 

05. Materiál č. 2 – Budoucí nabytí stavby č. p. 6150 v k.ú. Poruba 
06. Materiál č. 3 – Nabídka předkupního práva – garáž na poz. p.č. 2432, ul. V Zahradách  
07. Materiál č. 4 -  Nabytí garáže na poz. p.č. 1849 ul. Slavíkova  
08. Materiál č. 5 – Stanovisko k prodeji částí pozemku parc. č. 1083/1, k.ú. Poruba, obec Ostrava  
09. Materiál č. 6 – Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2021 – Komise pro sport a 

volnočasové aktivity RMOb Poruba –  ostatní – Taneční klub Trend  
10. Materiál č. 7 – Změna usnesení k udělení dotace pro rok 2021 – Komise pro sport a volnočasové  

aktivity RMOb Poruba – DAISY mažoretky  
11. Materiál č. 8 – Žádost o prominutí úroku z prodlení a smluvní pokuty – Lidl Česká republika v.o.s.  
12. Materiál č. 9 – Jednací řád výborů  
13. Materiál č. 10 – Kontrola plnění usnesení  
14. Diskuze členů Zastupitelstva městského obvodu Poruba  
15. Závěr  
 
Já se ptám, zda je k programu nějaký dotaz, připomínka, návrh či doplnění? Nikdo se nehlásí, proto 
poprosím o hlasování o programu. Tak já se zeptám pana Kubína, zda byl pro, hlásí se, že ano, takže 
poprosím do zápisu, že byl pro. Děkuji, program dnešního zasedání zastupitelstva považuji tedy za 
schválený – 40:0:0. 
Provedením zápisu z tohoto zasedání pověřuji paní Ivetu Kaňokovou. Nyní přistoupíme k určení 
ověřovatelů zápisu z osmnáctého zasedání zastupitelstva. Já navrhuji paní Navrátilovou a pana Rumánka. 
Máte k návrhu nějaké připomínky, popřípadě návrhy na někoho jiného, pakliže tomu tak není, tak poprosím 
o hlasování o navržených ověřovatelů zápisu. Tak děkuji, opět se ptám pana Kubína, který na mě významně 
mává, ano, byl pro, takže poprosím opět do zápisu doplnit – 40:0:0. 
Zápis z našeho sedmnáctého zasedání, které se konalo 7. září ověřili zastupitelé pan Zegzulka a pan 
Stachura. Já prosím tedy postupně ověřovatele zápisu, aby se vyjádřili k minulému zápisu ze zasedání 
zastupitelstva. Tak poprosím pana Stachuru. 
 
Ing. Stachura - dobrý den, dobré odpoledne přeji všem přítomným, zápis jsem řádně přečetl a souhlasím s 
jeho zněním, nemám žádné výhrady 
 
p. starostka -  děkuji za vaše vyjádření, teď poprosím pana zastupitele Zegzulku 
 
Ing. Zegzulka - dobré odpoledne všem, zápis jsem četl a odpovídá průběhu jednání 
 
p. starostka - děkuji za vaše vyjádření, nyní tedy nechávám hlasovat o schválení zápisu ze 17. zasedání 
Zastupitelstva městského obvodu Poruba. Děkuji vám, opět konstatuji, že pan Kubín  zvednul pro, takže 
poprosím do zápisu, že byl také pro. Zápis byl tímto schválen – 40:0:0.  
 
Zápis a usnesení z dnešního zasedání podepíše spolu se mnou pan místostarosta Otisk. 
 
Nyní bych vás podle zákona o obcích § 97 chtěla informovat o činnosti orgánu obce. 17. zasedání 
zastupitelstva se konalo 7. září a na tomto zasedání jsme přijali celkem 13 usnesení. Rada městského 
obvodu Poruba se za období od minulého zasedání zastupitelstva sešla na čtyřech řádných schůzích a přijala 
celkem 126 usnesení. 
Mezi jinými rada: 
- schválila rozpočtové úpravy, 
- schválila Koncepci informační a komunikační technologie, 
- schválila časový plán provádění inventarizace majetku, pohledávek a závazků statutárního města Ostravy - 
městského obvodu Poruba za rok 2021 a stanovila ústřední inventarizační komisi, 
- projednala a schválila Koncepci nakládání s bytovým fondem městského obvodu Poruba na roky 2021-
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2025 s výhledem do roku 2030, 
- souhlasila s přijetím dotace z Operačního programu Životní prostředí dle podmínek poskytovatele dotace 
Ministerstva životního prostředí na projekt „Rekonstrukce objektu Dělnická č. p. 411 na bytový dům pro 
seniory“, 
- souhlasila s přijetím dotace z Operačního programu Životní prostředí dle podmínek poskytovatele dotace 
Ministerstva životního prostředí na projekt „Revitalizace ulice Gustava Klimenta v Ostravě-Porubě“, 
- vzala na vědomí kontrolu plnění svých usnesení. 
Všechna usnesení rady zveřejňujeme v anonymizované podobě na našich webových stránkách. 
V tuto chvíli otevírám diskusi k tomuto bodu jednání, ptám se, zdali jsou nějaké dotazy či připomínky, 
pakliže tomu tak není, tak uzavírám tento bod a můžeme přejít na další bod, čímž je 
 
Diskuse občanů 
 
p. starostka -  já jsem obdržela do diskuse občanů několik přihlášek, jako první pan H.J. - oprava Oblouku. 
Pojďte, prosím, sem k nám dopředu. 
 
p. J. H. - chtěl bych ještě něco dalšího k tomu nešťastnému průběhu akce oprava Oblouku, 4. října jsme se 
sešli s paní starostkou a místostarostkou na stavbě, ledacos jsme si vyříkali a na můj dotaz, který tam padl 
směrem k dodavateli stavby, co bude se sklepními okny, které jsou vybourané, jsou otevřené a do domu 
vesele táhne, zástupce firmy sdělil, že do 15. 10. jsou okna vyrobená na stavbě a ihned se začne s jejich 
osazováním. Když jsem se dvacátého pátého doptával, jak to vypadá, protože jsem nikde nic neviděl, 
dostalo se mi odpovědi - okna nejsou vyrobena, kdy budou, nevíme a sklepy nějak zajistíme, provizorně 
zabedníme. Je začátek listopadu, začíná mrznout, nevím, jak si s tím mají poradit. Podle mě je to zcela 
neseriózní přístup. Minulé pondělí, to je taková veselejší historka, začali kopat k našemu domu kanalizační 
přípojku a vykopali ji tak šikovně, že podkopali osvětlovací stožár ještě zhruba metr a půl pod ten základ 
betonový toho stožáru, v pondělí bylo krásně teplo, sucho v noci zapršelo a v úterý ráno ten stožár už byl ve 
výkopu. Utržené kabely dneska leží na trávníku a někdy ho někdo snad zase postaví s tím, že polovina 
Oblouku nebo toho chodníku kolem Oblouku je bez osvětlení, protože je ten kabel přetržený. Ve čtvrtek 
minulý týden ráno jsem se vracel z noční směny, tak jsem zjistil, že se nějak po domě pohybuje hodně lidí, 
tak si říkám - a něco se bude dít - a ono se dělo. Začali přepojovat kanalizaci nanovo na tu novou přípojku, 
kterou mezitím venku položili, no, a protože ležaté rozvody teplé a studené vody jsou v celém Oblouku 
nebo v té části, která byla obecní jsou plastové už nové a jim překážely, tak je prostě pozhazovali z těch 
konzol stropních, na kterých to potrubí drželo, a protože začalo ve spojích kapat, tak je nenapadlo nic 
jiného, než prostě zavřeli teplou i studenou vodu pro celý dům a bez mrknutí oka, aniž by cokoliv 
komukoliv oznámili, jsme zůstali bez vody, Manželka mě vzbudila, tak jsem běžel do sklepa a tam 2 takoví 
mladí kluci. No já říkám, co co co tady vyvádíte, jak to, že jste zavřeli, no viete my robíme len to, čo nám 
povedajú,  řekli zastavit, tak jsme zastavili. Dodneška to potrubí visí na drátech různě připevněné tak nějak 
všelijak, kdo to kdy dá dohromady a kdo to opraví, nevím a třetí věc, a to už skutečně je to pro nás pro 
všechny nájemníky z toho našeho domu docela vážné, protože od června a naposledy minulý týden jsem 
žádal o opravu vstupních dveří tak, aby nebyly otevřeny obě křídla neustále a z domu nebyl komín, kterým 
táhnou dolů větry a prach a nečistoty. Od června do dnešního dne ty dveře opravené nejsou, od rána, jak 
chlapi přijdou na stavbu, tak to otevřou a do večera než jde někdo zavřít nebo někdo z nájemníků to 
nezavře, tak je toto otevřené. Nás už to skutečně přestává bavit, protože vybouraná okna ve sklepě, otevřený 
hlavní vstup a  když se otevře ještě výlez na půdu, kudy chodí samozřejmě ti, kteří dělají na půdě a na 
střeše, tak jste jak v metru v Praze, protože to je úplný hukot, jak se všechno žene nahoru tím komínovým 
efektem, a protože začíná mrznout, tak prostě buď ty dveře někdo opraví, anebo nevím co uděláme, ale 
rozhodně to tak  nehodláme nechat, protože to už přestává skutečně všechno, děkuju za pozornost. 
 
p. starostka - děkuji za přednesený příspěvek panu H., než dám slovo paní místostarostce Brodové,  tak víte, 
pane H., já jsem na minulém zastupitelstvu u těch vašich připomínek nebyla, ale od toho minulého 
zastupitelstva jsem s vámi, jak už jste tady řekl, absolvovala kontrolu na té stavbě, absolvovala jsem s vámi 
v místnosti, kde má stavba zázemí, dlouhou diskusi a mně tady překvapuje, že některé věci vy řešíte údajně 
od června a v té diskusi vůbec nezazněly a tam byl prostor na to, abychom vyřešili všechny věci u kterých 
máte problém a já sama jsem byla svědkem u celé řady věcí, které vy jste připomínkoval a stavba vám 99 % 
věcí vysvětlila. A na to vy jste reagoval, v tom případě to je v pořádku, jestli to takto je, možná, že jsem si 
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to měla nahrát a my jsme vám několikrát říkali i na té stavbě, že pakliže potřebujete relevantní informaci, 
nemáte komunikovat s lidmi na té stavbě, s těmi dělníky obyčejnými, ale máte komunikovat buď s námi, 
kteří ty věci předáváme a hlídáme si a zaznamenáváme pečlivě stejně tak jako se všechny věci 
zaznamenávají do stavebního deníku a máte komunikovat s někým kompetentním. Máte kontakty jak na 
stavební dozor, tak na hlavního stavbyvedoucího, tak na nás na všechny a my skutečně jednotlivé záležitosti 
řešíme. Já nepopírám, že na té stavbě je celá řada věcí, která se odhaluje postupně, protože je to prostě starý 
dům stejně tak jako například kanalizace, která byla problémem, která se řešila delší dobu, je to starý dům, 
objevuje se to jak se odkopávají různé záležitosti, které prostě dopředu některé predikovat nešly, historický 
barák, který prostě se celé roky, desítky let neopravoval. My jsme řešili celou řadu věcí se stavbou i bez vás 
ještě předtím, ať už připomínky k úklidu, ať už připomínky k různému komfortu těch lidí na té stavbě a já si 
myslím, že je důležité si říct, že ten nekomfort, byť se snažíme ho eliminovat na nezbytné minimum, tam 
bude vždycky, protože je to prostě stavba a já chápu ty lidi co tam bydlí, já sama rozumím tomu, že je to 
nekomfort, rozumím tomu, že je ta stavba spojena s hlukem, prašností, nepořádkem a dalšími věcmi, ale 
zkrátka bez toho se to úplně udělat nedá, věřte mi, že my ty záležitosti řešíme na denní bázi se stavbou, 
kontrolní dny probíhají každý týden, kde se řeší nové a nové věci, které se objevily, průběžně se dořešují a 
my jsme vás pane  H. již několikrát vyzývali i tam, když jsme seděli v té místnosti, že pakliže skutečně něco 
odhalíte, rádi to s vámi budeme řešit, rádi to pak budeme řešit s tou stavbou a opravdu celá řada vašich 
připomínek která, která i padla ústně, tak byla z neznalosti některých souvislostí, které na stavbě proběhly, 
ať už technologických, technických, které tomu předcházely nebo dohod, které tam byly a proč a já chápu, 
že ten diskomfort je vysoký, ovšem opravdu bez toho se to opravit opravit nedá. Já poprosím o doplnění 
paní místostarostku Brodovou, možná ještě do většího detailu z té stavby. 
 
Mgr. Brodová - dobrý den, pane H., já vám za ty podněty, které jste dneska vznesl, děkuji. My už o nich 
víme od dneška nebo potažmo možná ode dneška a já jenom potom za chviličku poprosím pana vedoucího 
odboru investičního Gajduška, který k těm dvěma věcem, které jste tady přednesl, bude schopný zareagovat 
konkrétněji,  ale uvést to chci tím, že ten stav je trošku jiný než jste ho teď tady všem jakoby popsal, já 
poprosím pana Gajduška, aby to osvětlil tu záležitost, co se týče veřejného osvětlení a tu záležitost, která se 
týká té odstávky vody  za nějakého údajného pochybení při řešení téhle věci, tak já ho poprosím 
 
p. starostka - tak poprosíme pana vedoucího 
 
Ing. Gajdušek - dobrý den nebo dobré odpoledne, všem, já jsem se tady snažil teda psát si poznámky, které 
tady pan H. přednesl, začal bych jeho první větou nešťastná stavba, každá stavba, která se realizuje a je to 
stavba za cca 100 milionů, tak představuje spoustu prací, které se musí udělat, pokud ten dům je tak starý, 
zavlhává, my ho musíme celý dokolečka z každé strany odkopat řádově 3 m, pro vaši představu, od 
obvodových zdí směrem do terénu, no tak prostě tam vzniká spoustu nepořádku, hlíny, která se tam prostě 
přemisťuje a je s tím problém, já tomu rozumím, to už tu bylo řečeno a nebudu se opakovat, tak jenom bych 
jako termín nešťastná stavba, je to prostě stavba. Zmiňoval jste tady sklepní okna, já si teď úplně neumím 
vybavit, že bychom se bavili o termínu 15. 10. že budou osazena, dobře, okna jsou vyrobena, jsou na 
stavbě, v pondělí jsem je viděl osobně, budou postupně osazována, ale v rámci procesu, který ještě v těch 
sklepích probíhá, tak to nevyšlo tak rychle jako vy byste měli představu, ale budou teď osazována. Ty 
otvory po naší komunikaci, kterou jsme společně měli na kontrolním dni, který zmiňovala paní starostka, 
tak jsme zabezpečili tu věc, aby přes noc byly ty otvory, které se používají k tomu, že se nějaký materiál 
tam odtamtud vynáší nebo kábely se tam připojují, aby vám to všechno nevedlo přes dům, tak prostě přes 
den to je odkryté, souhlasím, ale na noc mají příkaz, já teda nechodím tam každý večer, že bych to 
kontroloval, ale mají příkaz každý den navečer to zadělat. To je k těm oknům. Potom jste teda zmiňoval, to 
veřejné osvětlení a ten utržený utržené kábely, takže podle mých informací, které mám, tak opravdu došlo k 
tomu, že při výkopových pracech na druhý den potom ten sloup nebyl podkopán, to jako nikdo není zas 
takový, že by  to podkopal a nechal tak, ale prostě kolem něho se kopalo, takže bych vás rád opravil v tom, 
že nebyl podkopán, ale kopalo se podél něho, ne úplně těsně, ráno přišel déšť a ten na druhý den opravdu 
ten sloupek sjel, trošku se vyklonil, viděl jsem přesně fotky, potom v rámci toho, co se stalo, stavba 
okamžitě reagovala. Ještě chci říct, žádné kábely tam nebyly utržené, pouze ten sloup se nahnul, okamžitě 
byl vyzván správce Ostravské komunikace a ten sloup odpojili, bohužel ty osvětlení jsou napojené v 
nějakých smyčkách, tzn. další 1 nebo 2 sloupy veřejného osvětlení nesvítí, ale chci říct jednu věc, vy to moc 
dobře víte, je tam spousta dalších velkých sloupů veřejného osvětlení, tyto jsou malé, které ten prostor 
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osvětlují, takže tma tam není, ale to jste nezmiňoval, jenom na okraj, aby všichni věděli, jak to tam je. 
Potom teda tady bylo zmíněno, že potrubí visí na drátech a že jste nebyli informováni o tom, že se odpojuje 
voda, takže, aby všichni věděli, jak to ten den probíhalo. Došlo k tomu, že nebo ještě, aby všichni byli 
v obraze, tak veškerá splašková kanalizace vede dneska ve sklepích v podlahách těch sklepů, na základě 
toho, že projektant v tom projekčním řešení rozhodl, že  se ty rozvody dají pod strop toho prvního 
nadzemního podlaží, tak dochází k přepojování těch kanalizací ve všech domech. Ve chvíli, kdy to 
napojovali na přes zeď, tak došlo k tomu, že se tam uvolnilo hrdlo, museli na to reagovat tím, že museli 
zastavit v 8 hodin a vy jste říkal, že jste přišel v 7.30 z práce pak v 8 hodin to museli zastavit, tu vodu, 
protože ve chvíli, kdy přepojujete tu kanalizaci a lidé, kteří jsou nad váma tak splachují nebo prostě pouští 
vodu, tak by nebyli schopni to napojit a byly by ty sklepy plné vody, jak jste zmiňoval, ale ony nebyly plné 
vody, oni díky tomuto na 4 hodiny zastavili, všechno to přepojili, dali do takového stavu, aby to mohlo 
fungovat. Ve 12 hodin tu vodu spustili, to je co se týká toho přepojení a potom jste ještě zmiňoval ohledně 
těch káblů. Byl jsem se na to osobně podívat, žádné žádný vodovod tam nevisí, z žádného nekape,  jediné 
co tam visí, tak jsou staré elektrické kábele, které se budou odpojovat. Byl jsem tam teď před třemi 
hodinami, já vám ukážu, mám fotky u sebe, můžeme se na to o přestávce podívat. 
 
To je co se týká toho přepojování, co se týká těch vstupních dveří, tam jde o to, že, abyste všichni věděli, 
všechny dveře, které jsou do nebytových prostor, se budou podle projektu dávat nové a dveře, které jsou do 
bytových prostor, jedny z nich jsou co zmiňuje pan H., tak se pouze opravují. Je pravda, že na tady těch 
dveřích jsou pokažené stavěče a firma chce, aby to v rámci záruk opravila firma, která tam teď bude 
nastupovat a bude všechny dveře a výkladce měnit. To začne probíhat teď od listopadu. Zase, hovořil jsem 
se stavbou, kladl jsem jim na srdce, aby opravdu ty dveře tam nebyly otevřené, že to je diskomfort a že to 
opravdu není dobře. Stavba mně řekla, že 3× za den chodí ty dveře zavírat, i když tam nic nedělají, takže 
viděli třeba pošťáka, že vám to otevřel, že to otevřel jeden z nájemníků a nezavřel za sebou, takže není 
pravda, že vám to tam ta firma takhle dělá. Neříkám, že k tomu nemůže dojít, určitě, ale každý kdo těma 
dveřma projde nebo někteří lidé, kteří těma dveřma projdou za sebou nezavřou, a proto potom vzniká 
k tomu, k čemu vzniká, já vám teď na to neumím říct, jestli v červnu to ulomila stavba. 
 
p. starostka -  pánové, prosím vás, já bych v tuto chvíli tu vaši debatu přerušila, já si myslím, že je tady 
zcela zjevné z toho, že tato debata nepatří na zastupitelstvo a my jsme vám to pane H. minule říkali, že tyto 
věci si máte vyříkávat buď v zázemí, které proto je určené přímo v Oblouku, i tam bydlíte, takže to máte 
kousek a můžeme si ty věci opět probrat jednu po druhé, myslím si, že to není na to, abychom tady na 
zastupitelstvu v tomto kolokviu řešili tvrzení proti tvrzení, protože vy něco tvrdíte a pan vedoucí něco tvrdí, 
stavba něco tvrdí, tady tyto záležitosti je potřeba si prostě vyříkat s kompetentními osobami, které se na 
stavbě pohybují pořád, takže, já vás pane H. znovu velmi zdvořile vyzývám, prosím, pakliže tyto věci 
řešíte, dávejte vědět, jak nám, panu Gajduškovi, tak stavbě, my se s vámi rádi potkáme kdykoliv během 
týdne na stavbě a tyto záležitosti tam vyřešíme, jsou to opravdu drobnosti, drobné věci, které tam jsou, já 
chápu, že vás mohou rozzlobit v určité chvíli, ale opět třeba neznáte některé souvislosti. Opravdu bych vás 
chtěla poprosit a zdvořile požádat, abychom to řešili tam, kde to patří a řešili to i s těmi kompetentními 
osobami, protože pak se ty věci pohnou a vyřeší, nikoliv tady na zastupitelstvu. Já se omlouvám panu 
zastupiteli Šímovi, který už se delší dobu hlásí s technickou, prosím. 
 
Bc. Šíma - pěkný večer, odpoledne všem, já jsem chtěl poprosit pana vedoucího, možná to co říkala paní 
starostka, abyste si toto vyřešili asi někde jinde a aby pan vedoucí trošku ubral na tom na tom tónu vůči 
občanovi, protože já si myslím, že můžeme být rádi, že máme občany, kteří si všímají toho, jak to vypadá 
při nějaké stavbě nebo když se něco opravuje, možná tu technickou bych využil, opravdu, zeptám se pana 
vedoucího, je tam ještě nějaká jiná lampa vedle které se nekopalo, která spadla, tj. 1 taková otázka a druhá, 
jestli bylo vyvěšeno, že opravdu nepoteče voda, aby to ti nájemníci věděli 
 
p. starostka - pane zastupiteli, nespadla lampa, prosím, zase neposouvejte ty informace do úplně jiné roviny 
a nedávejte tady dezinformace, pane vedoucí jenom, prosím, odpovězte stručně na ty 2 dotazy 
 
Ing. Gajdušek -  pro vaši orientaci, ten Oblouk měří řádově pouze po obvodě 250 m a říkal jsem, že to 
kopeme tam i zpátky neříkám, že na každém metru lampa je, ale těch lamp je tam několik, takže žádná 
nespadla a jaký byl, prosím, ten druhý dotaz? 
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p. starostka - jestli byla vyvěšena informace o tom, že nepoteče voda 
 
Ing. Gajdušek -  ano, v 8 hodin byla vyvěšena informace, že nepoteče voda jo, pan H., když se bohudík 
nebo bohužel pardon, vrátil z práce, jak říkal v 7:30, uvažujeme ještě o variantě, že si od nájemníků 
vezmeme telefonní čísla a budeme se snažit rozesílat esemesky, protože věřím tomu, že když někdo je celý 
den doma, tak asi nechodí pořád dolů na vývěsku a my nemůžeme každého oslovit, že bysme je všechny 
navštěvovali a říkali jim, ano nepoteče voda, takže budeme se snažit být tady v tomto nějak jako rychlejší a 
promtnější. Já bych ještě na závěr chtěl požádat pana H., jestli ve chvíli, kdy bude komunikovat s našimi 
zaměstnanci, tak aby trošku ubral  ze svého hrubého a nepřiměřeného tónu a chování, které měl vůči našim 
zaměstnancům, děkuji. 
 
p. starostka -  děkuji, s technickou se hlásí paní místostarostka Brodová 
 
Mgr. Brodová - ještě potřebuju osvětlit tu záležitost s tím oznámením, prosím vás, toto byla havárie, to byla 
neočekávaná záležitost, proto firma udělala, alespoň to co prostě v tu chvíli bylo potřeba a jakmile k té 
havárii došlo, vyvěsili alespoň informaci dolů do vchodu, samozřejmě dochází k plánovaným odstávkám 
vody, ty jsou zavčasu nájemníkům avizovány, takže, prosím vás, toto byla neočekávaná to byla havárie, 
toto nebylo možné dopředu avizovat. 
 
p. starostka - možná ještě doplním, že stavba se tam od začátku potýká s neskutečně šlendriánským 
zapojením všeho možného, všech možných sítí, které tam jsou, a to jsme slyšeli ze všech stran, protože je to 
prostě historicky si tam každý přišel, zapojil si něco, někde a  teď, když s tím mají pracovat, nějakým 
způsobem se v tom zorientovat, tak je to neskutečně těžké a některé ty věci, které z toho vyplývají, prostě 
vyplývají tady z těchto věcí, ale to jsme si taky řekli na tom kontrolním dnu. Hlásí se pan zastupitel Cepko. 
Bc. Cepko - děkuji za slovo, já bych využil tohoto slova, abych poděkoval panu H. a to z jednoho důvodu, 
ačkoliv si nemyslím, že bysme měli být jako zastupitelé informováni o každé investiční akci od opravy 
chodníků až po nějaké malé zásahy na našem bytovém fondu, tak toto je skutečně největší investice, kterou 
momentálně má městský obvod Poruba. Bylo tady zmíněno, že je to za 100 milionů a občan nedělá nic 
jiného než, že v podstatě informuje a využívá svého práva zde vystoupit. To není nic nad obvyklý rámec, 
pouze využívá tohoto práva a pokud by tohoto práva nevyužíval, pak by mohl oprávněný požadavek, aby ze 
všech schůzek, které absolvuje s někým dalším, byl pořizován zápis, protože tady to je zveřejňováno a 
nemůže se pak stát to, že někdo bude tvrdit, že nemá informace nebo má informace a za své musím říci 
ještě, že mě, nechci se do toho pouštět do detailů, ale pouze nechápu, jak to mohla být havárie, když předem 
informovali o přepojení a na druhou stranu, jestliže předem informovali, jak to mohla být havárie, když 
panu H. jsme v podstatě řekli, že nic se se stoupačkami nestalo, to jen na okraj, děkuju mockrát za slovo. 
 
p. starostka  - paní místostarostka Brodová 
 
Mgr. Brodová -  takže ještě jednou, pokud se plánuje odstávka vody, jsou o tom nájemníci předem 
informováni, pokud dojde k neočekávané záležitosti na stavbě, což bylo toto, bylo plánované přepojení, ale 
nebylo plánováno to, že si to vyžádá uzávěr vody, protože pokud by nedošlo k tomu, co řekl pan vedoucí, 
nepraskla by tam teď nevím to teď ten technický název, tak  nebylo by to potřeba, takže znovu, prosím, 
odlišujme to, co je plánované, to je včas avizováno, to co není plánované, protože se to stane jako havárie, 
to dopředu avizováno být nemůže. Znovu říkám, firma udělala alespoň to, že v momentě, kdy k tomu došlo, 
vyvěsili do vchodu informaci, že se toto neočekávaně stalo respektive, že neočekávaně k tomu museli 
přistoupit, k té uzavírce té vody, a tak jak říkám, budeme ještě řešit pro tyhlety případy těch neočekávaných 
záležitostí nějakou možnost jiného informování, která by byla daleko operativnější, ale v tuto chvíli jsme to  
neuměli, to je k tomu, jinak já neupírám nikomu  nebo neupíráme nikomu z obyvatel domu, aby i vystoupili 
na tomto fóru se svými podněty, prosím, ale také dovolte nám, abychom na ně reagovali, abychom na ně 
reagovali s informacemi, které máme zase my, myslím si že i teď se ukázalo, že ty verze nejsou vždycky 
možná tak jak tedy na první pohled vypadají. Znovu, já velmi jako opravdu intenzivně požádám pana H., 
aby samozřejmě, ať vystoupí na zastupitelstvu a kdokoliv  z nájemců domu kdykoliv s čímkoliv budou 
potřebovat, ale pokud máme opravdu řešit věci, které se na té stavbě stávají a může se tam stát každý den 
cokoliv, to už tady bylo řečeno, aby je, abysme je řešili v ten moment, kdy se stanou a aby jsme je, prosím, 
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řešili s lidmi, kteří za tu stavbu zodpovídají. O to jsme p. H. žádali i na té osobní schůzce, aby kontaktoval 
vždy buď stavbyvedoucího nebo investičního referenta, referentku, která to má na starosti, kontakt na ni i 
na zástupce stavby je vyvěšen, jsou vyvěšeny v každém vchodě od začátku stavby, protože to jsou lidé, 
kteří mohou relevantně na ty věci, na ty výtky reagovat. Dále poprosím pana H., případně kohokoliv, kdo  
tedy bude mít pocit, že se tam neděje něco, co by se tam dít mělo, aby pokud je to jen trošku možné, tak to, 
prosím, fotograficky zdokumentujte, protože přesně je to potom v rovině tvrzení proti tvrzení a po třech 
dnech, po týdnech, po měsíci asi už těžko se dopátráme skutečného stavu, takže to jsem jenom chtěla říct. 
Nikomu určitě neupíráme právo aby tady vystoupil, ale prosím, i nám dopřejte do právo, abychom na to 
reagovali. 
 
p. starostka - děkuji, do diskuse se hlásí pan Č.,  nicméně na vás taky přijde řada pane Č. tak já vás možná 
poprosím, abyste v tom svém vystoupení na to, když tak reagoval, no tak, prosím, reagujte  
 
pan Č. - dobrý den, všem přítomným, paní starostko, já jako občan přece mohu v diskusi vystoupit k 
jakémukoliv bodu, tak není to možná vhodné to potom soustřeďovat  zpětně až v diskusi že zpětně bych se 
vyjádřil, to bych chtěl jenom poprosit pro příště, sice se nic neděje 
 
p. starostka -  pane Č., nechala jsem vás mluvit, nechala, tak prosím, nekomentujte, prosím, 
 
pan Č. – ježíši, já se nechci přít, vy ještě řeknete nechala jsem vás mluvit, no občan přece může mluvit, 
nemůžete říct, že tu nesmím mluvit, to už vůbec, já vás jenom prosím o to, raději to nekomentujte, já jsem 
chtěl opětovně říct, že každý občan tady se může vyjádřit přece ke každému bodu, tak já jsem chtěl podpořit 
 
p. starostka – ano, proto máte to slovo, nezlobte se na mě, ale vy to vždycky zavádíte do úplně jiné roviny, 
já jsem myslela, že chcete diskutovat úplně k jinému tématu, pakliže k tomu, v pořádku, pojďte se vyjádřit, 
to je vše, nemusíme se tedy přít, pojďte, prosím, věcně mluvit k tomuto bodu, děkuji 
 
pan Č: - tak jistě, takže já jsem chtěl poděkovat panu H. za jeho dnešní příspěvek, v podstatě i za ten minulý 
příspěvek, zároveň bych jako velmi takovou konstruktivní připomínku, myslím od paní Brodové byla, že by 
se mělo trošku fotografovat, když se něco něco tvrdí a možná se se mnou nebudete souhlasit, ale tady se o 
různých stavbách dělaly různé prezentace a vše se různě jako tady mnoho minut a někdy i desítek minut, se 
tady o tom hovořilo tak možná, že by bylo vhodné,  když je to taková významná stavba, že by tady každé 
zastupitelstvo nemuselo dojít k téhle té výměně názorů, ale, že by se prostě řeklo za poslední období, jaké 
byly stížnosti, dejme tomu, závažnější, jak se to vyřešilo,  mě osobně jako občana, který tam bydlím velmi 
blízko a někdy tím Obloukem projíždím mnohokrát denně, tak mě třeba to zajímá, možná by to zajímalo 
spoustu dalších lidí, kteří tam blízko bydlí, kteří jsou omezeni třeba tou  dopravou, která tam je teď značná a 
zase opačně lidé, kteří vůbec, které pro ten Oblouk je tam prostě jako veliká dálka, bydlí na opačném konci 
Poruby, takže možná i ti by se touhletou formou pokud si záznam ze zastupitelstva třeba přehrají, by se 
něco o tom, o té stavbě dozvěděli, a to je celý můj příspěvek. Chtěl jsem spíše říct, když to shrnu, že by to 
možná nemuselo být marné krátkou prezentaci, krátké shrnutí za poslední období od konání zastupitelstva, 
těch zastupitelstev zas není tolik, pokud s tím budete souhlasit, budu rád, pokud ne, aspoň jsem ten názor 
vyjádřil, děkuju. 
 
p. starostka -  pane Č., souhlasím s vámi, máte pravdu, je to významná stavba, my se nad tím zamyslíme a 
zkusíme, případně do příště něco připravit, možná, možná i na to další zastupitelstvo, uvidíme. Nicméně já 
bych chtěla doplnit jednu informaci. My jsme zvali zastupitele na kontrolní den, aby si mohli tu stavbu 
projít, protože jsme na minulém zastupitelstvu za prvé to slíbili a za druhé jsme pojali  jakousi představu o 
tom, že skutečně chtějí mít zastupitelé přímo z terénu informace a já musím říct, že na tu schůzku přišli dva 
zastupitelé, 2, respektive 3 mi tady napovídá pan Tomášek, který u toho byl, tzn. 1 radní a 2 zastupitelé, což 
si myslím, že přesně dokládá zájem zastupitelstva. Já vím, že jste mluvil o občanech, rozumím pochopila 
jsem, že jste směřoval  trochu do jiné  roviny, a proto beru vaši připomínku za podnětnou, my se nad ní 
zamyslíme, děkuji vám pane Č. Pan zastupitel Gajdáček se hlásí. 
 
p. Gajdáček -  já se přiznám, že jsem tam dorazil, ale bohužel sedm minut po zahájení a už jsem nenašel 
nikoho 
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p. starostka - tak škoda, že jste nezavolal někomu, kdo zrovna na té stavbě byl, určitě byste se našli, ale já 
vím, že vy jste se omlouval, to jsem si vědoma, pan zastupitel Šíma se hlásí s technickou  
 
Bc. Šíma - já jenom, že tam žiji 24 hodin denně 7 dní v týdnu, takže mi to opravdu nepřišlo jako důležité, 
když jsem každodenně u toho  
 
p. starostka – dobrá, paní místostarostka Brodová s technickou  
 
Mgr. Brodová - já musím reagovat na pana Gajdáčka. Pane Gajdáčku, my jsme v kanceláři firmy Bystroň 
seděli asi hodinu, tam byla plná kancelář lidí, byl tam od vás pan kolega Petrásek, který mi právě tlumočil 
vlastně to, že budete mít zpoždění, takže jsem předpokládala, že jste minimálně v kontaktu s ním, pokud 
byste nebyl v kontaktu se mnou, tak mě to opravdu překvapuje, že jste nás tam nenašel. 
 
p. starostka - tak hlásí se ještě s technickou pan zastupitel Gajdáček 
 
p. Gajdáček -  o nic se nejedná, já jsem volal panu Petráskovi, který mi volal, bohužel nebral telefon, říkal, 
že tam nebyl signál, já už jsem chodil po stavbě,  nikdo nevěděl, o co se jedná, tak jsem se sebral a odešel 
jsem, ale přes to vlak nejede, jenom říkám, že jsem tam prostě dorazil, bohužel jel jsem z Opavy a  kolony 
byly, takže jsem dorazil a než jsem zaparkoval poblíž, taky problém, tak jsem tam zůstal asi 7 minut po 
čtrnácté hodině.  
 
p. starostka – ano, děkujeme za doplnění, tak tento příspěvek tedy uzavíráme. Jdeme na příspěvek číslo 2, a 
to je pan J. Š., který chce diskutovat na téma politická kultura, prosím, pane Š. k nám k mikrofonu. 
 
p. J.Š. - dobrý den, paní starostko, dobrý den, vážení zastupitelé, dámy a pánové, opět ta politická kultura, 
kde to vrže, vrže, vrže a není vidět žádné zlepšení, co se týká toho bodu, kdy jsme ve středu prošli okolo 
knihovny na Podroužkové ulici a prošli jsme toho daleko více, tak já jsem panu místostarostovi tam ukázal 
ty věci, které jsou nebezpečné, které se musí, na kterých se musí okamžitě pracovat a které byly mimo jiné 
měly být mimo jiné součástí kolaudace, protože přístupová cesta k objektu, která se staví jako nová, 
podléhá kolaudačnímu řízení, čili není možné, aby náměstkyně pana primátora napsala, že je, že kolaudace 
proběhla bez závad, ty závady tam byly hned od samotného počátku, jenomže asi ta kolaudační komise - 
většina těch lidí chodili slepí anebo s tmavýma brýlema - jinak to není možné, je to tak, pane místostarosto, 
to je …… toho prohloubení, takže to se vleče od samotné kolaudace, jsou tam jiné body ještě, které se 
projeví znovu, protože já si myslím, že ty práce byly provedeny nedostatečně, ale já to nechám času, teda to 
je k tomu k té knihovně a okolí. Druhý bod, který tíží mé spoluobčany a tudíž i mne, je pošta na Bejdové, 
která má různě dané hodiny, provozní hodiny, a to jednou od 10, jednou od 8 hodin do 16, do 18 a 
nahromadí se tam spousta lidí, ti musí venku stát za každého počasí. Prší, teďka už ten podzim je takový, že 
ty srážky budou, nebo dokonce bude sněžit, bude zima a teď mají stát já nevím, 30, 50, možná i více metrů, 
ve frontě než přijdou na řadu to trvá, takže já chci  touto cestou požádat zástupce městského obvodu, pokud 
jako najdou v sobě sílu, aby nějakým způsobem to řešili s poštou nebo přes někoho, aby ty hodiny byly 
dány normálně klasicky od 8 do těch 18 nebo když už do 17 hodin, ale raději do těch 18 hodin, včetně 
soboty, protože ti lidi doopravdy nemohou takhle být vystavováni  počasí a co se týká ještě toho Oblouku, 
prosím vás, pokud nestačí 1 stavební dozor, který je povinen být na stavbě stále, tak se stavební dozor musí 
posílit, nemůže existovat a vymlouvat se na to, ona se stala havárie, havárie to je to nejposlednější, které 
může být, to nemůže existovat. Já jsem prošel staveb strašně moc za ten můj produktivní život jsem 
prakticky jednou, jestli se stala nějaká havárie, a to z nedbalosti, ale od toho  tam ten stavební dozor je, aby 
v daném případě, když se o něco jedná, aby našel řešení a řekl, jak se to bude dělat a předešlo se haváriím, 
takže posílit stavební dozor, včetně bezpečnosti a aby to ta práce byla na úrovni, ale já si to tak poslouchám, 
tak to je čistě jenom nějaká skupina nýmandů, protože to není možné, aby se takhle pracovalo, děkuji za 
pozornost, A prosím vás, ještě písemně, jo, děkuji.  
 
p. starostka – tak, pane místostarosto, chcete odpovídat?, já myslím, že to zvládneme písemně, děkuji. Tak 
přejdeme k třetímu, který se přihlásil do diskuse, je to pan Mgr. L. Č. - téma Slib představitelů obce k 
prodeji pronajatých pozemků. Tak poprosím, pane Č. 
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Mgr. L.Č. - dobrý den, žádám o doslovný zápis, včetně celého jména a celého příjmení, téma Vyjádření ke 
slibu obce k prodeji části pozemku p. č. 3/1 v katastrálním území Poruba, obec Ostrava, nově označeného 
jako pozemek p. č. 3/7 v k.ú. Poruba, obec Ostrava. Vážená paní starostko, vážení zastupitelé, hosté, pro ty 
z vás, kteří v době slibovaného uskutečňování prodeje pozemků nebyli zastupitelé, nebo jim prostor na 
západ od kostela Svatého Mikuláše v Porubě není tak dobře znám, upřesním, že v době uskutečňování 
prodeje se jednalo o pozemek p. č. 24, tzv. nudle, což je na obci známý pojem, a jedná se o část staré obecní 
cesty, ostatní plocha neplodná půda a o část pozemku 3/1 nově označeného jako parc. 3/7 samozřejmě 
taktéž v k.ú. Poruba, obec Ostrava. Představiteli obce bylo slíbeno před mnoha lety, že zmíněné pozemky 
budou prodány postupně všem nájemcům. Mým sousedům, nájemcům obec skutečně pronajaté pozemky 8 
oddělených parcel prodala. Mé osobě, Mgr. Liborovi Čechovi, však obec poslední pronajatý pozemek v 
řadě neprodala. Není jasné, co je smyslem a účelem jednání obce, i když by se mohlo nabízet vysvětlení, 
které zde ovšem nemohu vyjádřit, to ale není to podstatné. Podstatné na celé situaci je to, že jsem 
jednoznačně dlouhodobě znevýhodňován oproti ostatním žadatelům, mým sousedům, kterým obec 
pozemky již dávno prodala před několika lety, zatímco já stále platím obci nájem. To podle mého názoru 
není fér, je to nerovný přístup obce, ale mohu se mýlit, na to si utvořte svůj názor. Nájem jsem opět zaplatil, 
věřím, že by se slíbený prodej pozemku mé osobě při troše trpělivosti a porozumění obce dal konečně 
realizovat s panem místostarostou Janem Dekickým, který má tuto oblast svěřenou a dostál by tak konečně 
slibu obce, že pozemek bude prodán nájemci. Již mnohokrát a opětovně i dnes vám sděluji, že o koupi části 
pozemku parc. 3/1 nově označeného jako parc. 3/7 v k.ú. Poruba, obec Ostrava, který mám v nájmu již 
desítky let, mám stále vážný zájem. Já jsem připraven k jednání, očekávám vaši odezvu. Děkuji  vám za 
pozornost a přeji příjemný zbytek dne. 
 
p. starostka -  děkuji pane magistře, za přednesený příspěvek a já v tuto chvíli poprosím pamětníka pana 
vedoucího Richtera, zda si blíže pamatuje tu situaci, protože já se obávám, že nikdo z nás z vedení, možná 
kromě pár jednotlivců, není schopen reagovat historicky na to, proč teda panu Č. v té době ten pozemek 
prodán nebyl. Můžu vás tedy poprosit, pane vedoucí, protože  vy jste v té době na úřadě byl, jistě si to 
pamatujete. 
 
Ing. Richter -  dobrý podvečer, zdravím všechny, není to zas tak dlouhá doba, kdy se uskutečnil prodej 
nájemcům, jak říkal pan Mgr. Č., nudle. Samozřejmě, že ty konkrétní věci si člověk až tak nepamatuje, ale 
jenom nechci prostě tady vznášet jakési dohady atd. Nevidím problém aspoň z našeho hlediska zahájit 
jednání s panem Mgr. Č. o odprodeji té části, kterou má pronajatou, takže nechci skutečně. Ten spis je tak 
trošku složitý, nechci tady vznášet jakési záminky pro  vzájemné vysvětlování nebo osočování, jestli to tak 
stačí, paní starostko. 
 
p. starostka – děkuji, je škoda, že si nepamatujete tu příčinu, protože já ji mám také zprostředkovanou a 
nebudu ji tady opakovat, nicméně my vám pane Č. odpovíme písemně, tedy na váš vznesený, dejme tomu, 
podnět, respektive váš zájem k dalšímu jednání.  
Tak, my jsme vyčerpali přihlášky občanů, můžeme tedy přejít směle na další bod a to jsou jednotlivé 
projednávané materiály. My jsme tak na hraně hodiny jednání, já bych v tuto chvíli asi vyhlásila 
desetiminutovou pauzu a pak můžeme jednat dál k materiálům. 
 
/17.05 – přestávka/ 
 
p. starostka - já vás poprosím, abyste se vrátili na svá místa, přestávka skončila, abychom mohli dál 
pokračovat, také jsem dostala technickou informaci, že už by snad měl pan Kubín  v pořádku hlasovat, že 
ten problém se  vyřešil, takže doufejme, že už příště nám budete svítit, ať už jakkoliv, tak my jsme uzavřeli 
bod diskuse občanů, přejdeme k jednotlivým projednávaným materiálům  
 
materiál číslo 1- Kontrola dodržování právních předpisů a vnitřních norem Úřadu městského obvodu 
Poruba při zadávání veřejných zakázek malého rozsahu s předpokládanou hodnotou plnění v 
rozmezí od 50.000,-Kč do 300.000,-Kč  za období od 1.1.2020 do 31. 12. 2020  
 
p. starostka - otevírám diskusi k tomuto bodu, hlásí se pan zastupitel Drastich 
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Ing. Drastich - tak dobrý den, všem, vzhledem k tomu, že paní předsedkyně kontrolního výboru paní 
Jakubcová tady není, tak já jako místopředseda kontrolního výboru uvedu tenhle materiál. Bude to poučení i 
pro ostatní zastupitele do budoucna, protože tuhle věc jsme dělali poprvé a bylo by tam třeba něco i vylepšit 
už i potom třeba v tom usnesení. Ze začátku jsem si myslel, že  to bude jednoduchá záležitost, že to 
nějakým způsobem proběhne rychle, ale z důvodu jednak covidu a jednak z důvodu jakoby složitosti dostat 
se k nějakým těm materiálům, tak se nám to protáhlo na déle, omlouváme se, že jsme harmonogram 
neposlali do pěti dnů od zastupitelstva, ale vzhledem k tomu, že je covid, tak jsme uvažovali, že to nebude 
vhodné, abysme nějakým způsobem zaměstnance přiváděli do nějakých zdravotních problémů, takže jsme 
si vyčkali na léto, kde jsme 3 týdny předtím, než začne řádná schůzka, domluvili termín, domluvili jsme si 
nějaké podklady, já jsem potom ještě připsal takovou záležitost, že bych chtěl ještě dopracovat ten 
podkladový materiál, abych se mohl připravit na tu schůzku. Žádal jsem o to, aby nejenom, aby vítězná 
firma a o co šlo a částka, ale aby tam byly i ty oslovené firmy, tzn. název firmy, IČO, stačilo mi pouze toto, 
které se účastnily toho výběrového řízení malého rozsahu, s tím, že tuhle informaci jsem nedostal, tak to 
první jednání se odsunulo na další jednání, kde jsme žádali opět o tuhle informaci a v podstatě těďka je 
první doporučení - pro příště v tom usnesení toho celého zastupitelstva našeho bylo napsáno, že materiály 
budou předloženy na místě. V podstatě celý ten audit se táhl kolem toho slovíčka na místě. Já jsem chtěl 
nějaký ten podklad dopředu, vzpomenete si, když jsme tady jednali s kasinem v Porubě na osmém obvodě, 
tak já jsem  dlouze dohledával, že 1 firma vlastní druhou, druhá třetí, třetí čtvrtou a čtvrtá byl nějaký pán z 
Německa a nějaký pán jako ze Švýcarska, takže já jsem se chtěl na to řádně připravit. Nebylo mi to 
umožněno, ale bylo to na místě, tak jak paní tajemnice určitě potvrdí, takže na místě jsem to dostal. Tak to 
je první doporučení.Druhé doporučení, když tam nebude to slovíčko na místě, tak já už jsem potom nevěděl 
jak, tak se přiznám, že jsem žádal jako ne člen té komise, ale žádal jsem jako zastupitel, abych tuhle 
informaci dostal. Opět mi bylo řečeno, že to dostanu na místě. Já si myslím, že jako zastupitel bych mohl tu 
informaci dostat v podstatě v jakékoliv fázi svého výkonu mandátu, tzn. nemusí se to vázat na nějakou 
komisi, přál jsem si jako zastupitel. Tzn. jak říkám, elektronicky jsem to nedostal, tak poprvé v životě, 
vážení zastupitelé, jsem použil zákon 106. A tu informaci jsem opravdu dostal. V podstatě to byla 
excelovská tabulka, které jsem se chtěl dopracovat, ale dostal jsem ji až  po tom druhém termínu, tzn. 
doporučení číslo 1, neuvádět v tom usnesení na místě, aby ti zastupitelé se mohli připravit, no a teďka 
vlastně výsledek kontroly. Nebylo to jednoduché, 5 dnů jsme dělali zprávu, tzn. co slovo, to vlastně perla, 
tak, abysme se všichni v podstatě na tom nějakým způsobem shodli a podepsali, což jsme učinili a ten závěr 
z toho zní, že bylo by vhodné, aby  i ty oslovené firmy, které se účastní toho výběrového řízení malé 
zakázky, aby byly vidět někde na webu, aby byly transparentně, aby si to kdokoliv mohl dohledat. Já ještě 
jsem součástí komise pro otevřenou radnici na městě. Tam jsme to probírali, shodou okolností tam byl i 
náměstek pan Babinec, který to má v gesci a říkal, že s tím není žádný problém, mluvil i z Moravské, že to 
taky zveřejňují, že s tím nemají žádný problém, tzn. není to žádné zatížení toho úředníka,  je to Ctrlv, jenom 
připsat tyhle informace, tzn. já bych požádal, ať se učíme od těch lepších a ne od těch horších a abysme 
změnili nějakou nějaké pravidla nebo nějakou politiku, kterou k tomu máme, aby se tyhle informace 
zveřejňovaly, čím je větší zveřejnění nebo otevřenost, tak tím samozřejmě se snižuje nějaké nekalé nekalé 
věci, proto bych požádal paní starostku, jestli by si to vzala za své, případně přesměrovala ten požadavek na 
někoho, jestli by mohl zpracovat, že od nějakého data by se i účastněné firmy tohohle výběrového řízení 
malého rozsahu někde zveřejňovaly, je to doporučení té naší komise, tzn. naložte s tím jak uvážíte, ale 
samozřejmě vy jste vedení, vy máte tu odpovědnost, takže myslím si, že to je dobré doporučení a myslím si, 
že za celou komisi můžu říct, že tohle usnesení, tak jak je tady psáno, tak můžeme vzít na vědomí, děkuji. 
 
p. starostka - tak já děkuji za předklad pane zastupiteli, pro mě z té kontroly je podstatná jedna důležitá věc, 
a to je to, že jste nepřišli na jakékoliv pochybení ať už zákona o veřejných zakázkách, tak ohledně předpisů 
vnitřního, který na městském obvodu v Porubě je platný a ta doporučení jsem si samozřejmě všechny 
přečetla a k tomu jednomu doporučení, o kterém jste hovořil, tak já taky trošku cítím potřebu ho malinko 
doplnit, protože v té zprávě je napsáno, že dále 2 členové pracovní skupiny doporučují, tzn. to je zrovna to 
doporučení, na kterém jste se zřejmě úplně asi neshodli, proto je to tam takto pregnantně uvedeno, jestli se 
nepletu, nicméně já už to určitě nepotřebuji dále rozebírat, já děkuji za podnět, my se nad tím zamyslíme, 
probereme na úřadě, pakliže uznáme za vhodné technicky proveditelné, logisticky proveditelné, kapacitně 
atd. tak k tomu buď přistoupíme, popřípadě, nikoliv. Je to spíše tady tyto záležitosti v gesci  tajemníka, 
který by poté mohl nebo mohla  vydat jakési opatření, které by toto upravovalo, ale říkám ano, je potřeba si 
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to probrat ze všech možných úhlů pohledu. Děkujeme za doporučení a znovu opakuji, jsem velmi ráda, že 
byť jste vy sám tu kontrolu vlastně spustil možná rok zpátky, když jste tady na zastupitelstvu rozporoval 
jednu z veřejných zakázek, tak jsem moc ráda, že ty vaše, dejme tomu, z té doby spekulace nebo nějaká 
podezření, se nepotvrdila, že ta kontrola dopadla, tak jak dopadla, takže děkuju vám. Pakliže se už nikdo k 
tomuto materiálu nehlásí, pojďme tedy hlasovat. Tak a teď nevím, jestli pan Kubín teda hlasoval, 
nehlasoval, svítí zeleně, takže hlasoval, jste byl jste pro, předpokládám, poprosím do zápisu a dívám se 
významně na ajťáky, tak zkuste se opět podívat co se tam děje se zařízením a já teď konstatuji, že materiál 
číslo 1 byl schválen, děkuji.  
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 40 hlasy /40:0:0/ - 
usn.č.267/ZMOb1822/18. 
 
materiál číslo 2  - Budoucí nabytí stavby č. p. 6150 v k.ú. Poruba 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat. Tak opět technický 
problém, ale předpokládám, že pan Kubín byl pro, děkuji vám, materiál číslo 2 byl schválen 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 40 hlasy /40:0:0/ - 
usn.č.268/ZMOb1822/18. 
 
materiál číslo 3 - Nabídka předkupního práva - garáž na pozemku p. č. 2432, ul. V Zahradách  
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat, tak děkuji, materiál 
číslo 3 byl schválen, pan Kubín byl jistě pro, děkuji vám, tak ano, byl, takže do zápisu 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 40 hlasy /40:0:0/ - 
usn.č.269/ZMOb1822/18. 
 
materiál číslo 4 - Nabytí garáže na pozemku p. č. 1849 ul. Slavíkova 
 
p. starostka -  otevírám diskusi, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat, tak materiál číslo 4 byl 
schválen, ptám se pana Kubína, pan Kubín se zdržel, poprosím do zápisu uvést, děkuji 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 35 hlasy, 2 členové byli 
proti, 3 se zdrželi hlasování /35:2:3/ - usn.č.270/ZMOb1822/18. 
 
materiál číslo 5 - Stanovisko k prodeji části pozemku p. č. 1083/1, k.ú. Poruba, obec Ostrava 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat, děkuji, poprosím o 
doplnění pana Kubína, že byl pro, chápu správně vaše gesta?, ano byl pro, takže materiál číslo 5 byl 
schválen 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 39 hlasy, 1 se zdržel 
hlasování /39:0:1/ - usn.č.271/ZMOb1822/18. 
 
materiál číslo 6 - Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2021 - Komise pro sport a 
volnočasové aktivity Rady městského obvodu Poruba – ostatní - Taneční klub Trend  
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat. Materiál číslo 6 byl 
schválen a pan Kubín na mě dělá souhlasné gesto, takže byl také pro, poprosím do zápisu. 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 40 hlasy /40:0:0/ - 
usn.č.272/ZMOb1822/18. 
 
materiál číslo 7 - Změna usnesení k udělení dotace pro rok 2021- Komise pro sport a volnočasové 
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Zápis  
aktivity Rady městského obvodu Poruba – DAISY mažoretky 
 
p. starostka -  otevírám diskusi, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat, děkuji, materiál číslo 7 byl 
schválen, opět hlásím, že pan Kubín dal souhlasné gesto, takže byl pro, prosím, do zápisu  
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 40 hlasy /40:0:0/ - 
usn.č.273/ZMOb1822/18. 
 
materiál číslo 8 - Žádost o prominutí úroku z prodlení a smluvní pokuty - Lidl Česká republika v.o.s.  
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat, poprosím pana 
Kubína, byl také pro hlásí, tzn. že materiál číslo 8 byl schválen, děkuji 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 36 hlasy, 3 členové se 
zdrželi hlasování, l nehlasoval /36:0:3/ - usn.č.274/ZMOb1822/18. 
 
materiál číslo 9 - Jednací řád výborů 
 
p. starostka -  otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat, tak materiál číslo  
9  byl schválen opět se souhlasným stanoviskem pana Kubína, takže poprosím do zápisu, děkuji a 
přecházíme k poslednímu projednávanému materiálu 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 40 hlasy /40:0:0/ - 
usn.č.275/ZMOb1822/18. 
 
materiál číslo 10 - Kontrola plnění usnesení  
 
p. starostka - poprosím o dotazy, připomínky, diskusi, nikdo se nehlásí, pojďme, prosím, hlasovat, děkuji, 
materiál číslo 10 byl schválen, včetně pana Kubína, který byl pro, tak děkuji 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 40 hlasy /40:0:0/ - 
usn.č.276/ZMOb1822/18. 
  
p. starostka - my jsme vyčerpali řádné materiály k projednání a dostáváme se k předposlednímu bodu 
našeho jednání, a to je Diskuse členů zastupitelstva městského obvodu Poruba, takže otevírám diskusi, 
tak nikdo se do diskuse nehlásí?, hlásí, pan zastupitel Gajdáček 
 
p. Gajdáček - já bych chtěl pozdravit a že to jednání na dálku je perfektní, všechno perfektně funguje 
 
p. starostka - děkujeme moc za zpětnou vazbu z dálky, tedy škoda, že to tady úplně stejně nefunguje u pana 
Kubína, který je přímo tady, ale věřím, že příště snad najdeme chybu, kde se stala a už to bude všechno 
v pořádku. Já bych jenom chtěla říct k tomu hlasování na dálku. My jsme si v minulém týdnu již 
odzkoušeli, ale přihlásila se nebo připojila se pouze  zhruba polovina zastupitelů. Mám podněty ještě 
dalších zastupitelů, že třeba ten termín nebyli schopni stihnout nebo se ho nemohli zúčastnit, protože něco 
měli, takže avizuji dopředu, že bychom udělali ještě jeden termín, kdy bychom si to hlasování na dálku 
mohli odzkoušet, ono je to docela podstatné, protože my jsme odhalili pár chyb, které tam byly a pakliže 
jsme je odhalili, tak to teprve potom  fungovalo, no já jsem tady sice dostala informaci, že to můžeme 
vyzkoušet teď, ale já se obávám, že celá řada zastupitelů to vůbec nemá stáhnuto, takže to asi nemůžeme 
vyzkoušet úplně teď, takže vrátíme se k původní myšlence, že uděláme ještě 1 termín,  a bude to především 
opravdu pro ty, co si to na dálku ještě s námi nevyzkoušeli, tzn. ti co už si to vyzkoušeli, tak se samozřejmě 
znovu hlásit nemusí. Tak já se tady dívám na příští termín zastupitelstva, abychom si ho připomněli, mělo 
by být 14. prosince opět v 16 hodin a znovu to vypadá, že ještě v té době Poklad nebude úplně nebo 
respektive ten náš sál zastupitelský nebude hotov z důvodu problému s podlahou a tzn., že to vypadá, že se 
opět sejdeme na tomto místě. Tak já jsem se teda vyčerpala, opravdu nevidím nikoho přihlášeného, takže já 
uzavírám debatu, děkuju vám všem, mějte krásný večer a těším se na příště. 
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Zápis  
 
Závěr 
 
18. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba ukončila starostka městského obvodu Poruba Ing. 
Lucie Baránková Vilamová, Ph.D. v 17.35 hodin. 
 
 
 
Počet přijatých usnesení: 10 
 
 
Zapsala: Iveta Kaňoková 
 
 
 
 
 
 
Ing. Lucie Baránková Vilamová, Ph.D.                                 Bc. Miroslav Otisk, MSc., MBA 
                  starostka                                                                             místostarosta 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:     Mgr. Marie Navrátilová             ………………………………. 
 
                                     Ladislav Rumánek                     ………………………………. 


